
Working Party 2 on Schedules 

Groupe do travail (No, 2) des Listes 

RESTRICTED 

28 November 1955 

CHANGES IN THE FINNISH REQUEST FOR MODIFICATIONS (MOT/142/55) 

AMENDEMENTS A LA LISTE DES MODIFICATIONS PRESENTEE 
"'*"• PAR LA FINIANDE (MGT/142/55) V 

I. Delete the following items resulting from Article XXVTII negotiations: 

Supprimer les positions suivantes résultant des négociations au titre 
de l'article XXVIII: 

08-020 
08-126 
08-226 
20-015 

ex 20-018 
36-015 
39-013 

ex 50-040 
63-062 
63-157 
63-158 
63-159 
72-020 
72-021 
72-058 
72-059 
72-060 
72-061 
72-110 
77-211 
77-018 

II. Delete all the items in the section "Torquay Schedules". 

Supprimer toutes les positions dans la section "Listes do Torquay". 

III. Delete the following items as modified under Article XXVIII and insert 
for each the rate adjusted under the Decision of 3 March 1955: 

Supprimer les positions suivantes, modifiéos dans les négociations au 
«itre de l'article iâXVTII et insérer pour chaque position le taux rajusté 
suivant la Décision du 3 mars 1955: 

12-029 45 mk 
ex 15-019 7.50 mk 
ex 18-004 150 mk 

63-038 4 mk 
63-539 5 mk 
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IV. Add tho following items which were first adjusted under the Decision 
of 3 March 19£Éù^d^:Uaen_mQdi^ 

Ajouter les positions suivantes qui avaient été d'abord rajustéos selon 
la Décision du 3 mars 1955. et ensuite modifiées dans les négociations au titre 
do l*articlo XXtflII:• :"'".• ;'*-

28-024 42 mk 
48-338 255 mk 
48-340 595 mk 
48-440 595 mk 


